
Zápis z třetího zasedání nově zvolené školské rady (ŠR) ZŠ M. Kudeříkové Strážnice  

Termín, čas a místo: 1. 11. 2022 od 15.30 hod. v kanceláři zástupce ředitele ZŠ 

Přítomni: 4 členové školské rady a ředitel školy (viz prezenční listina) 

Navržený program 

1. Úvod 

2. Schválení programu a člena pověřeného řízením jednání 

3. Stanovení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

4. Schválení zaslané výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/23 

5. Schválení Dodatku č. 1 ke školnímu řádu 

6. Projednání návrhu provozního rozpočtu školy na rok 2023 

7. Různé 

8. Usnesení 

9. Závěr 

1. Na úvod všechny členy nově zvolené školské rady přivítala Mgr. Klára Kamenská a poděkoval jim za 

jejich přítomnost a ochotu a současně omluvily 2 členy: Mgr. Z. Dudovou z důvodu dlouhodobé nemoci 

a Mgr. M. Baldock z důvodu dlouhodobého pobytu v zahraničí. Současně oznámila, že byla pověřena 

předsedkyní školské rady tím, aby na základě zákona a požadavku pana ředitele se školská rada sešla 

na svém ujednání. K. Kamenská současně požádala ostatní členy o souhlas s tím, že jednání školské 

rady povede po dobu dlouhodobé absence Mgr. Z. Dudové. Návrh byl schválen 4 hlasy všech 

přítomných členů. Na základě tohoto schválení pan Mgr. K. Kamenská toto jednání vedla. 

2. Mgr. K. Kamenská navrhla program jednání zasedání ŠR, kterým by se řídilo toto zasedání, a krátce 

je zdůvodnila. Tento návrh byl jednohlasně schválen 4 členy. 

4. Zapisovatelem byl pro toto jednání navržen ředitel školy P. Tomeček a za ověřovatele zápisu paní  

Kamenská. Návrh byl schválen 4 hlasy.  

5. V dalším bodu se jednalo o  výroční zprávě o činnosti školy za školní rok 2021/2022, kterou krátce 

komentoval ředitel školy. Ostatní členové školské rady neměli k výroční zprávě připomínky. Po krátké 

diskusi bylo odhlasováno všemi přítomnými členy ŠR schválení navržené výroční zprávy. 

6. Poté proběhlo jednání k navrženému Dodatku č. 1 ke školnímu řádu, který se týká vstupu žáků, 

rodičů a cizích osob do budov školy. Návrh zdůvodnil ředitel školy nutností zpřesnit tato pravidla ve 

školním řádu, ve kterém je tato oblast ošetřena nedostatečně. Po krátké diskusi bylo odhlasováno 

všemi přítomnými členy ŠR schválení navrženého  Dodatku č. 1 ke školnímu řádu bez připomínek. 

7. Následoval v jednání bod týkající se návrh provozního rozpočtu školy na rok 2023. Rozpočet je 

navržen ve výši 12,364 mil. Kč, z čehož 2,75 mil. Kč tvoří investice a 9,614 mil. Kč tvoří náklady na provoz 

a opravy. Vzhledem k minulému roku je rozpočet navýšen o položky týkající se především energií, a to 

plynu a elektrické energie, jejichž výše je rekordní. 

Po krátké diskusi a několika dotazech bylo odhlasováno, že školská ráda tento bod projednala bez 

připomínek. 



V bodu různé ředitel školy krátce informoval o akcích školy do 28. 2. 2023 a problémech, které se ve 

škole řeší (LVK, konzultační třídní schůzky, vydání výpisu známek, projekty, plány oprav, začleňování 

žáků z Ukrajiny, dlouhodobá nepřítomnost zástupce ředitele atp.).  

9. Školská rada na svém 3. zasedání, které proběhlo 1. 11. 2022, schválila toto usnesení: 

I. Bere na vědomí: 

a) Návrh provozního rozpočtu školy do rozpočtu města Strážnice na kalendářní rok 2023, a to bez 

připomínek. 

b) Informaci ředitele školy o organizaci školního roku 2022/2023 za období listopad-únor 2022-2023 

II. Schvaluje:  

a) Navržený program 3. zasedání školské rady 

b) Paní K. Kamenskou jako pověřenou  členku školské rady, která svolává a vede zasedání školské rady 

po dobu nepřítomnosti současné předsedkyně paní Z. Dudové. 

d) Za zapisovateli tohoto jednání školské rady ředitele školy pana P. Tomečka a za ověřovatele zápisu 

z tohoto zasedání paní K. Kamenskou. 

e) Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2021/2022 v předložené podobě bez připomínek. 

f) Dodatek č. 1 ke školnímu řádu týkající se vstupu žáků, jejich rodičů a ostatních cizích osob do budov 

školy v předložené podobě bez připomínek. 

III. Ukládá 

a) K. Kamenské zaslat ověřený zápis z úvodního zasedání všem členům ŠR e-mailem do 8. 11. 2022. 

10. Na závěr celé jednání ukončila K. Kamenská a poděkovala všem přítomným členům školské rady za 

účast na tomto zasedání. 

Dne: 1. 11. 2022   Zapsal:   Mgr. Petr Tomeček  

Dne: 1. 11. 2022   Ověřila:  Mgr. Klára Kamenská  


